
PROTOKÓŁ Nr XIX/2015 

 
z obrad XIX sesji Rady Gminy w Grębocicach, 

która odbyła się 5 listopada 2015 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Grębocice  
 

Godzina rozpoczęcia sesji 15.00, godzina zakończenia 15.40 

Na ogólną liczbę 15 radnych obecnych na sesji było 15 radnych. 

 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

- Wójt Gminy Grębocice Pan Roman Jabłoński, 

- Sekretarz Gminy Grębocice Pani Edyta Jakubowska –Leśniak 

- Skarbnik Gminy Grębocice Pani Barbara Jurcewicz 

-    sołtysi wsi 

- Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury i Biblioteki Barbara Tasarz 

 

Listy osób uczestniczących w sesji stanowią załącznik do protokołu 

 

ZAŁ. Nr 1, 2,3 

 

 

CZĘŚĆ PIERWSZA 
SPRAWY REGULAMINOWE 

 

Ad. 1) 

Otwarcie sesji i powitanie 

 

Przewodniczący Rady Gminy w Grębocicach Pan Tadeusz Kuzara dokonał otwarcia XIX 

sesji Rady Gminy w Grębocicach oraz powitał radnych i zaproszonych gości.  
 

Ad. 2) 

Stwierdzenie prawomocności obrad 

 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący obrad stwierdził, że w sesji aktualnie 

uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi 

quorum do podejmowania prawomocnych decyzji. 

 

Zgłoszenie uwag i poprawek do porządku obrad 
 

Przewodniczący Rady Gminy dokonał zmiany w porządku obrad. Wykreślony został punkt 

5b dotyczący podjęcia uchwały w sprawie ceny żyta przyjmowanej do obliczenia podatku 

rolnego w 2016 roku.  

 

Radni nie wnieśli uwag i jednogłośnie przyjęli nowy porządek obrad.  

 

 

 

 

 



 

 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji Rady Gminy w Grębocicach. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Gminy odbytych w dniach 20 i 27 października 2015 r.  

4. Sprawozdanie Wójta  Gminy Grębocice z okresu między sesjami.   

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

  

a/ zmian budżetu Gminy Grębocice na rok 2015, 

b/ zmiany uchwały Nr XVII/69/2015 Rady Gminy Grębocice z dnia 20 października 2015 r. 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia MPZP dla wybranych obszarów w obrębach: Duża 

Wólka, Obiszów, Kwielice, Grodowiec, Grębocice i Retków w Gminie Grębocice. 

  

6. Wnioski i interpelacje radnych oraz sołtysów. 

7. Sprawy różne.   

8. Zamkniecie obrad sesji.  

 

 

 

 

CZĘŚĆ DRUGA 
OBRADY 

 

 

 

 

Ad. 3) 

Sprawozdanie Wójta  Gminy Grębocice z okresu między sesjami.   

 

Wójt Gminy Grębocice zapoznał radnych z podpisanymi umowami i podjętymi 

zarządzeniami. 

Wykaz umów i zarządzeń stanowi załącznik nr 4, 5 do protokołu.   

 

 

 

Ad. 4) Podjęcie uchwał: 

 

 

a) Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Grębocice na rok 2015 

 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał w/w projekt uchwały. Poinformował, że projekt 

uchwały został pozytywnie zaopiniowany na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady 

Gminy.  W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. W wyniku głosowania jawnego, uchwałę podjęto jednogłośnie 15 głosami „za”. 

 

Uchwała Nr XIX/71/2015  stanowi zał. nr 7 do niniejszego protokołu. 

 



b) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVII/69/2015 Rady Gminy Grębocice     

z dnia 20 października 2015 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia MPZP dla 

wybranych obszarów w obrębach: Duża Wólka, Obiszów, Kwielice, Grodowiec, 

Grębocice i Retków w Gminie Grębocice. 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał w/w projekt uchwały. Poinformował, że projekt 

uchwały został pozytywnie zaopiniowany na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady 

Gminy.  W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt 

uchwały. W wyniku głosowania jawnego, uchwałę podjęto jednogłośnie 15 głosami „za”. 

 

Uchwała Nr XIX/72/2015  stanowi zał. nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. 5) 

Wnioski i interpelacje radnych oraz sołtysów 

 

 

Brak 

 

Ad. 6) Sprawy różne 

 

Pan Tadeusz Gręda zwrócił uwagę na bardzo nieestetyczne wykonanie łatania dziur przy 

krawężnikach w m. Grodowiec na drodze powiatowej. 

 

Pan Tadeusz Kuzara przedstawił pisma dotyczące budowy fermy bydła w Retkowie.  

Pisma stanowią załącznik  nr  9 , 10 do protokołu.   

 

Wójt poinformował radnych, że teren na którym planowana jest ferma, jest terenem 

usługowo-magazynowym . Tak wynika z zapisów  MPZP. Poprzedni właściciel chciał 

utworzyć fermę indyków.  W poprzedniej kadencji Rada Gminy poczyniła zmiany w planie, 

ale plan nie został uchwalony. Tym samym Rada Gminy może uchwalić zmiany do MPZP 

uwzględniając wniosek przedsiębiorcy. 

 

Radny Henryk Wawrzyniak poinformował, że to jest mały teren, a przedsiębiorca chce 

hodować 2 000 szt. bydła opasowego.  Mieszkańcy Retkowa są podzieleni.  

 

Pani sołtys Retkowa Bożena Czajkowska poinformowała, że przedsiębiorca zorganizował 

wyjazd dla mieszkańców na podobną fermę, aby mieszkańcy zobaczyli , że taka hodowla nie 

jest uciążliwa dla mieszkańców. Stwierdziła, że  faktycznie jest czysto, i zagwarantowany jest 

wysoki standard hodowli. 

 

Pan Marek Pakiet dodał, że wolą większości mieszkańców jest budowa fermy. Trzeba wziąć 

pod uwagę wolę większości.  

 

Pani Anna Mirska poparła  wypowiedź pana Marka Pakieta oraz dodała, że miejsce do tej 

pory  jest ruiną. Budowa fermy wpłynie korzystnie na wizerunek ale tez da możliwość pracy 

dla mieszkańców Retkowa.  

 



Pan Henryk Wawrzyniak dodał, że przedsiębiorca nie poinformował, przeprowadzając 

ankietę, o ilości bydła, rodzaju bydła. Brak szczegółów, które mogą mieć negatywny wpływ 

na miejscowość.  

 

Rada Gminy Grębocice w głosowaniu jawnym (13 głosów  za , 2 głosy wstrzymujące się)  

opowiedzieli się za dokonaniem zmian i przygotowaniem projektu MPZP Gminy Grębocice.  

 

 

Ad. 8) 

Zakończenie obrad 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Pan Tadeusz Kuzara 

zamknął obrady XIX zwyczajnej sesji Rady Gminy Grębocice.  

 

 

Protokołował: 

 

Daniel Czajkowski  

                                                                                                 Przewodniczący Rady Gminy 

                                                                                                           Tadeusz Kuzara  


